

Title (en)

SEPARATION DEVICE FOR DOOR-CASE ON DIFFERENT HEIGHT FLOORS.

Title (de)

TRENNVORRICHTUNG FÜR TÜRZARGEN AN VERSCHIEDEN HOHEN FUSSBÖDEN.

Title (fr)

INSTALLATION DE SEPARATION POUR HUISSERIE DE PORTE SUR PLANCHERS DE HAUTEURS DIFFERENTES.

Publication

EP 0120940 A1 19841010 (DE)

Application

EP 83903373 A 19831005

Priority

DE 3237348 A 19821008

Abstract (en)

[origin: WO8401598A1] A separation device for a door-case on different height floors, used among other things for the injection of moisture-proof sealing (7), may be anchored in the plaster floor and secured to the door case (2) by means of a lower part (1) provided with a spacer element (3), and to which the upper part (4) may be fitted and secured as to the vertical displacement with the lower part, whereby the upper surface (5) of the upper part (4) is in alignment with the upper surface of the floor (6) situated at a higher level. An adjustable connection unit (17, 18) is provided to space apart the spacer element (3) from the lower part (1) against the upper part (4), whereby the sealing unit (7) is clamped between the lower part (1) and the upper part (4). The separation unit may be flexibly fitted to different height floors and is easy to install.

Abstract (fr)

Une installation de séparation pour huisserie de porte sur planchers de hauteurs différentes, servant entre autres à l'injection d'une étanchéité contre l'humidité (7), peut être ancrée dans le plancher en plâtre et fixée à l'huisserie de porte (2) grâce à une partie inférieure (1) présentant un élément écarteur (3), sur laquelle on peut emboutir une partie supérieure (4) fixable quant au déplacement vertical avec la partie inférieure, grâce à quoi la surface supérieure (5) de la partie supérieure (4) est alignée avec la surface supérieure du plancher (6) situé plus haut. Une installation de connexion réglable (17, 18) est disposée pour écarter l'élément écarteur (3) de la partie inférieure (1) contre la partie supérieure (4), grâce à quoi l'installation d'étanchéité (7) est serrée entre la partie inférieure (1) et la partie supérieure (4). L'installation de séparation s'adapte de façon flexible à des planchers de hauteurs différentes et son installation est facile.

IPC 1-7

E06B 1/70

IPC 8 full level

E06B 1/70 (2006.01)

CPC (source: EP US)

E06B 1/70 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3237348 A1 19840412; DE 3237348 C2 19841011; EP 0120940 A1 19841010; EP 0120940 B1 19860514; US 4608781 A 19860902; WO 8401598 A1 19840426

DOCDB simple family (application)

DE 3237348 A 19821008; DE 8300170 W 19831005; EP 83903373 A 19831005; US 61946384 A 19840608